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Leerlingenvervoer 
Wethouder van Dijk zegt toe de financiën van het leerlingenvervoer onder de loep te nemen.
Antwoord: Het leerlingenvervoer wordt uitgevoerd conform de verordening. De aanbesteding 
leerlingenvervoer is i.v.m. corona met een schooljaar uitgesteld. Voor het schooljaar 2020-
2021 is een overeenkomst afgesloten met de huidige aanbieder Bergerhof. In de 
onderhandeling is een prijs overeengekomen die tot gevolg heeft dat de verwachting is dat 
de kosten met ca. 2 ton toenemen. Bergerhof heeft toegelicht dat het nieuwe tarief 
noodzakelijk is om de werkelijke kosten die zij maken te kunnen dekken en Bizob heeft 
aangegeven dat het nieuwe tarief marktconform is. Het nieuwe tarief van het 
leerlingenvervoer is verhoogd met 42% per beladen kilometer, op basis van de gegevens 
van schooljaar 2019-2020. Dit betekent dus dat we de afgelopen jaren gebruik hebben 
gemaakt van leerlingenvervoer onder het marktconforme prijsniveau. 
Bij het opstellen van de huidige verordening zijn verschillende vormen van vervoer bekeken 
en daar is uiteindelijk de huidige vorm met opstapplaatsen uitgekomen als goedkoopste 
optie. 
 
Financiële rapportage 
Wethouder van Dijk zegt toe in de volgende rapportage de onderdelen besparing en 
bezuiniging uit elkaar te trekken. 
Antwoord: Komt terug vanaf 4e financiële rapportage

Vraag mbt bepaalde zin ‘vertraging bij de LEVgroep’ 
Wethouder van Dijk zegt toe de vraag van De VVD over de zin ‘De vertraging bij de LEV 
groep is ontstaan doordat er op 9 juli nog in de raad over is gesproken’ schriftelijk te 
beantwoorden.
Antwoord: In het eerste halfjaar van 2020 is er een aantal keer gesproken over jongerenwerk 
en LEVgroep. Afgewacht werd of er een andere opdracht vanuit de gemeenteraad zou 
komen. Dat was niet geval, daarna is het weer opgepakt. 

’10 voor jeugd’.
Wethouder van Dijk zegt een reactie toe op de vraag om extra toelichting m.b.t. de extra 
kosten ’10 voor jeugd’.
Antwoord: Zie raadsvoorstel van a.s. donderdag, agendapunt 7 en de RIN van 29 mei (RIN 
Begroting en dekkingsvoorstel inkoopsamenwerking Een 10 voor de Jeugd). Daarin is alle 
informatie te vinden. 

Reintegratieproject 
Wethouder van Dijk zegt toe aanvullende informatie over het proces ‘hoe werkt een re-
integratie traject’ schriftelijk te verstrekken. 
Antwoord: Zie bijlage      

Sporthal en zwembad 
Wethouder van Dijk zegt toe op het moment dat de projecten zijn afgerond een bezoek te 
organiseren aan de sporthal en zwembad.
Antwoord: Wordt nog gepland.

Doctor de Quayweg 
Wethouder van Dijk zegt toe het verzoek om bijgepraat te worden over Doctor de Quayweg 
op te pakken. 
Antwoord: Wordt nog gepland.



Masteragenda
Wethouder van Dijk zegt toe na te gaan of er een masteragenda is van allerlei financiële 
verplichtingen van een lopend jaar en koppelt dit terug naar de raad.
Antwoord: Een dergelijke agenda is er nog niet. Dit wordt richting de nabije toekomst 
opgepakt.
 
MRE bestemmingsreserve
Wethouder van Dijk zegt toe de vraag van Sociaal Gemert-Bakel m.b.t. MRE 
bestemmingsreserve fysiek schriftelijk te beantwoorden
Antwoord: Het is (op uitzonderingen na) niet toegestaan om lasten structureel uit een reserve 
te dekken. Op een gegeven moment is de reserve namelijk leeg maar lopen de kosten 
jaarlijks wel door en zijn de lasten dan ongedekt. Daarom heeft de MRE deze structurele 
lasten nu verwerkt in de jaarlijkse inwoners-bijdrage en is de reserve komen te vervallen. 
 
Deze bepaling uit het Besluit, Begroting en Verantwoording (BBV) is niet nieuw. De provincie 
is daar de afgelopen jaren echter nadrukkelijker op gaan toetsen. De MRE is door de 
provincie op dit punt gewezen bij de jaarlijkse toetsing van de begroting en daarom heeft de 
MRE deze aanpassing gedaan.  
 
Besparing jongerenwerkers
Hoe is de besparing (79.000) op de jongerenwerker opgebouwd?
Antwoord:  Dat is het verschil tussen de kosten die de LEV groep ons in rekening bracht voor 
2,46 fte jongerenwerk minus de kosten die we zelf maken bij indienstneming van dezelfde 
2,46 Fte. In die kosten is alles meegenomen om iemand in dienst te nemen. Het bedrag van 
€ 79.000 is dus de zuivere besparing op basis van indienstneming van diezelfde 2,46 fte.


